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Mötet ägde rum den 9 februari klockan 12.00. Mötet inleddes med en ge-
nomg̊ang av förändringar sedan föreg̊aende år. Dessa inkluderar införande
av duggor och en minskning av antalet hemtalsomg̊angar fr̊an 7 till 4, en
ökning av antalet föreläsningar med 3, en uppdelning av hemtalsomdömen i
tv̊a kategorier (räkneförm̊aga och framställning), och en separering av stu-
diodelen fr̊an resten av kursen, vilket medfört att fler examinerande moment
lagts in i studiodelen.

En diskussion kring duggorna gav vid handen att skrivningstiden upp-
levdes som för kort. Analyserar man de duggor som lämnats in f̊ar man dock
intrycket att de flesta som misslyckats gjort det därför att de inte löst n̊agon
uppgift fullständigt, snarare än att de löst en uppgift rätt men inte hunnit
mer. Den korta skrivningstiden är inget självändam̊al, men det vore olyck-
ligt om duggan tog för mycket tid fr̊an övningen. Vi enades om att förlänga
skrivningstiden med 5 minuter, samt att kursansvarig ser över kommande
duggor s̊a att de inte är för tidskrävande.

Studentrepresentanterna verkade nöjda med hemtalen, men uttryckte
farh̊agor för att det skulle bli ont om tid i samband med inlämningen av
tredje och fjärde hemtalet. Vi beslöt att skjuta fram inlämningen av det



tredje hemtalet tv̊a dagar, samt inlämningen av det fjärde hemtalet till ten-
tadagen. Hemtalet kan d̊a lämnas i samband med tentan. Det har ocks̊a
kommit önskem̊al om mer information om vad som är en god framställning.
Kursansvarig ska g̊a ut med mer information.

Ett önskem̊al om fler studiohandledare framfördes fr̊an studentrepresen-
tanterna, eftersom hjälplistan är väldigt l̊ang p̊a en del pass. I dagsläget finns
dessvärre inga möjligheter att öka lärarstyrkan, men önskem̊alet registreras
för kommande kursomg̊angar. I övrigt verkar studiopassen fungera bra. Det
noterades att studioledarna hade tämligen olika längd p̊a sina inledande
genomg̊angar, men detta föranleder inga åtgärder.

Övningarna verkar fungera bra i samtliga grupper. Kursansvarig noterar
med intresse att rörligheten mellan grupperna är högre än under tidigare år.
Den är dock inte s̊a hög att det är ett problem. Klagom̊al har inkommit p̊a
att vissa grupper är för högljudda under den tid d̊a studenterna räknar p̊a
egen hand, och övningsledarna uppmanas att åtgärda detta.

Till kursutvärderingen beslutades att fogas ett antal fr̊agor om hemtal
och duggor, samt om studiolaborationerna.
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